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Pekcanlı: “Trakya örgütünün 
tamamı İstanbul için çalışıyor”

Cumhuriyet Halk Partisi 
Edirne İl Başkanı Fevzi Pek-
canlı, Trakya’nın tüm ilçelerin-
den, Saros Körfezi dahil seçim 
günü İstanbul’da bulunmak 

isteyen vatandaşlar için araç 
kaldırılacağını dile getirdi ve 
Trakya örgütünün tamamının 
Ekrem İmamoğlu için çalıştığı-
nı söyledi. 

Badır, güneş gözlüğü 
kullanıcılarına 

tavsiyelerde bulundu

Yayla’daki ihaleler yapıldı
4. SAYFAMIZDA

Faturalar 
yanlış mı kesildi? 

Dev Uçak yarın batırılacak

Trafikte yeni düzenlemelere 
devam ediliyor

Halkalı-Kapıkule Hızlı 
Tren Hattı Projesinde 
imzalar atıldı

Çorlu tren katliamı ailelerine, 
Anayasa Mahkemesi önünde polis müdahalesi

Halkalı-Kapıkule Demiryolu Hattı 
Projesi Çerkezköy-Kapıkule Kesimi Ya-
pım Sözleşmesi için imzalar atıldığını 
söyleyen AK Parti Edirne Milletvekili Dr. 
Fatma Aksal, “Bu proje Londra’dan 
Pekin’e uzanan Demir İpek Yolu’nun 
önemli bağlantı noktalarından bi-
rinin inşası anlamını taşımakta ve 
proje tamamlandığında Edirne, ulus-
lararası ticaretin önemli bir noktası 
haline de gelecektir.” dedi.

23. dönem mezunları yağmurla uğurlandı

Belediye 
önü şikâyet 
konusu oldu
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HABER MERKEZİ
Keşan Ticaret ve Sanayi 

Odası (TSO) Genel Sekreteri 
Erdem Başak, yıllık ve mun-
zam aidat ödemeleri ile ilgili 
bilgilendirmede bulundu.

Erdem Başak, ödeme-
lerle ilgili şunları kaydetti, 
“5174 sayılı Kanunun 24 
ve 25’inci maddeleri ge-
reğince yıllık ve munzam 
aidatların Haziran ve Ekim 
aylarında ödenmesinin 
kanun hükmünde olduğu, 
süresi içerisinde ödenme-
mesi halinde ‘6183 sayılı 
kanun’ uyarınca yürürlük-
te bulunan oranlarda ge-
cikme zammı uygulanarak 
tahsil edilecektir. Zamlı 

veya hükmen ödeme du-
rumunda kalınmaması 
için açıklanan yasalara 
göre hareket edilmesini 
rica ederiz. Bu çerçevede, 
üyelerimizin kanunda be-
lirtilen süreler içinde yıl-
lık aidat ve munzam aidat 
borçlarını Odamız muha-
sebe birimine nakit, kredi 
kartıyada aşağıdaki banka 
hesap numaraları verilen 
banka şubelerine en geç 
1 Temmuz 2019’da, mesai 
saatleri içerisinde yatırma-
ları gerekmektedir.” 

Keşan TSO’nun yıllık ve 
munzam aidatların ödenece-
ği bankalar ve IBAN numara-
ları şöyle:

Vakıflar Bankası-IBAN 
No: TR24 0001 5001 5800 
7285 8194 72

Garanti Bankası-IBAN 
No: TR52 0006 2000 6090 
0006 2979 57

Akbank-IBAN No: TR37 
0004 6000 9488 8000 0861 
48

TSO, yıllık ve munzam 
aidat ödemeleri 

hakkında bilgi verdi
SONGÜL KONAR
Uçak Batığı Projesi kapsamında 

Saros Körfezi açıklarına batırılmak 
üzere, parçalanarak 6 TIR ile bir süre 
önce İbrice Limanı’na getirilen Airbus 
330 tipi uçak denize indirilirken, kalan 
parçalarının burada birleştirilmesinin 

ardından, uçak yarın batırılacak.
Edirne Saros Turizm Altyapı Bir-

liği tarafından Trans Anadolu Doğal 
Gaz Boru Hattı Projesi Sosyal ve 
Çevresel Yatırım Programları kap-
samında hibe desteği ile gerçekleş-
tirilen ve dünyanın en büyük Uçak 

Batığı Projesi’nde kullanılmak üzere 
bir süre önce İbrice Limanı’na getiri-
len Airbus 330 tipi uçak, altına şişme 
botlar yerleştirilerek denize indirildi. 

Uçağın çalışmalarının tamam-
landığı bildirilirken, uçağın yarın ba-
tırılacağı öğrenildi.

Dev Uçak yarın batırılacak

SONGÜL KONAR
Edirne İl Tarım ve Or-

man Müdürlüğü tarafından 
düzenlenen, “Süt sığırla-
rında döl verimi ve suni 
tohumlama başarısını et-
kileyen faktörler” konulu 
seminer bugün verilecek.

Saat 13.30’da, Edirne 
Tarım ve Orman İl Müdür-
lüğü Konferans Salonu’nda 
başlayacak olan seminer-
de; Namık Kemal Üniver-
sitesi Veteriner Fakültesi 
Dölerme ve Suni Tohum-

lama Anabilim Dalı Başka-
nı Prof. Dr. Muzaffer Taş, 
Namık Kemal Üniversitesi 
Veteriner Fakültesi Virolo-
ji Bölümü’nden Prof. Dr. 
Hakan Bulut ve Namık 
Kemal Üniversitesi Veteri-
ner Fakültesi Doğum ve Ji-
nekoloji Bölümü’nden Dr. 
Öğretim Üyesi Kudret 
Yenilmez tarafından, süt 
sığırları ile ilgili detaylı bil-
gilendirmede bulunulacak. 
Seminere tüm üreticiler 
davet edildi. 

Süt sığırları ile 
ilgili seminer 

verilecek

DHA
Keşan’da altgeçide sı-

kışan TIR, itfaiye ekiplerinin 
müdahalesiyle kurtarıldı.

Keşan şehir merkezin-
den, çevre yolu yönüne gi-
den Hüseyin Biçer yöneti-
mindeki 22 EBE 60 plakalı 
TIR’ın çekicisi, Keşan-Geli-
bolu karayolundaki altgeçi-
de sıkıştı. İhbar üzerine olay 

yerine giden Keşan Beledi-
yesi İtfaiye Müdürlüğü’ne 
bağlı kaza kırım ekibi, yap-
tığı çalışmayla TIR çekicisi-
ni sıkıştığı yerden kurtardı. 
Karayollarına ait 3.5 metre 
uzunluğundaki altgeçitte 
uyarı levhaları olduğu an-
cak dikkatsizlik nedeniyle 
zaman zaman benzer ka-
zaların yaşandığı bildirildi.

Altgeçide 
sıkışan TIR’ı 

itfaiye kurtardı
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AYGÜL KONAR
SONGÜL KONAR
Keşan Yusuf Çapraz 

Anadolu Lisesi’nin 23. 
Dönem Mezuniyet Töre-
ni, 11 Haziran Salı günü 
yapıldı.

Saat 18.30 sıraların-
da, okul bahçesinde ya-

pılan mezuniyete; Keşan 
İlçe Müdürü İlhan Saz, 
şube müdürleri, öğret-
menler ve mezun olan 
öğrencilerin yakınları ka-
tıldı.

Törenin başlamasıy-
la birlikte yağan yağmur 
öğrencilere ve törene 

katılanlara stresli anlar 
yaşattı. Yağmurun art-
masıyla okulun içerisine 
birden girmeye çalışan 
vatandaşlar kısa süreliği-
ne kargaşa yaşadı. Aynı 
zamanda okul içerisine 
girerken tekerlekli sandal-
ye ile girmeye çalışan va-

tandaşa sesini yükselten 
diğer bir vatandaş ise sert 
dille eleştirildi. Kısa süren 
yağmur yağışından sonra 
tören kaldığı yerden de-
vam etti. 

Mezun olan öğrenci-
lerin isimlerinin okunup, 
yerlerini almasından 
sonra Saygı Duruşunda 
durup, İstiklal Marşının 
okunmasıyla başlayan tö-
rende ilk olarak Okul Mü-
dürü Tezcan Kuşkonmaz 
konuştu. 

Tezcan Kuşkonmaz 
törene katılan herkese 
‘hoş geldiniz’ diyerek 
Yusuf Çapraz Anadolu 
Lisesi’nde okuyan ve me-
zun olacak öğrencilerin 
gireceği üniversite sınav-
larında başarılı olmalarını 
diledi. Ardından mezun 
olan öğrencilere yollarının 
ve bahtlarının açık olması 

dileklerinde bulundu. 
Kuşkonmaz’ın ko-

nuşmasından sonra okul 
birincisi Sümeyye Bağrı-
açık, okul ikincisi Simay 
Afalcı ve okul üçüncü-
sü Büşra Nur Eyeoğlu’na 
plaketleri verildi. 

Plaketler verildikten 
sonra okul birincisi Sü-
meyye Bağrıaçık, konuş-
masını yaptı. 

Tören, okul aile birliği 
üyelerine Müdür Kuşkon-
maz tarafından plaket ve-
rilmesiyle devam etti. 

Bayrak ve flama tes-
limi yapıldı. Sonrasında 
tüm öğrencileri sınıf öğ-
retmenleri tarafından me-
zuniyet belgeleri verildi. 
Tören sonunda öğrenci-
ler, çalan müzik eşliğinde 
keplerini havaya atarak 
mezuniyetlerini doyasıya 
kutladı.

23. dönem mezunları yağmurla uğurlandı

İlhan
SAZ

Sümeyye
BAĞRIAÇIK

Simay
AFALCI

Büşra Nur 
EYEOĞLU

SONGÜL KONAR
Yaz mevsiminin gelme-

si ile birlikte artan gözlük 
ihtiyacı sebebi ile üretilen 
işporta ürünler, insan sağ-
lığını tehdit etmeye devam 
ediyor. Çok uygun fiyatlara 
tezgâhlarda yerlerini alan 
ucuz güneş gözlüklerinin 
insan sağlığına zararları ile 
ilgili bir açıklama gerçek-
leştiren Keşan Mutlu Optik 
Mesul Müdürü Optisyen 
Gamze Badır, güneş göz-
lüğü kullanıcılarına bazı 
tavsiyelerde bulundu.

“KALİTEYİ ASIL 
ORTAYA KOYAN 
ŞEY İSE 
KULLANILAN HAM 
MADDELERDİR”
Açıklamasına kaliteli bir 

gözlüğün kaliteli olma sebe-
binin, üretilirken kullanılan 
ham madde olduğunu kay-
dederek başlayan Gamze 
Badır, “Kaliteli bir güneş 
gözlüğünün belli stan-
dartları vardır. Camın ve 
çerçevenin kalitesi önem-
lidir. Çerçeveden ziyade 
kalite önceliği tabi ki cam-
dadır. Kaliteyi asıl ortaya 
koyan şey ise kullanılan 
ham maddelerdir. Maa-
lesef yurt dışından, uzak 
doğudan gelen işporta 
güneş gözlükler tezgâh-
lardadır. Sadece kendi 

dükkânımız için söylemi-
yorum, Keşan’daki hiçbir 
optikte bu tarz kalitesiz 
gözlükler bulamazsınız.” 
şeklinde konuştu.

“RENK RENK 
POŞETLERİ 
GÖZLÜK
HALİNE 
GETİRİYORLAR”
Ucuz ve ekonomik 

gözlüklerin camlarının ve 
çerçevelerinin, çöplüklere 
atılan naylonlardan, mal-
zeme ücreti verilmeden 
yapıldığını, bu yüzden uy-
gun fiyatlara satılabildiğinin 
altını çizerek açıklama-
sına devam eden Badır, 
“Bu ucuz ve ekonomik 
gözlüklerin camlarının 
yapımı için, Avrupa’daki 
çöplüklerden hurdaları 
alıyorlar. Tıbbi atık poşet-
leri, kanserojen maddeler 
de içeren yemek poşetle-
ri, renkli naylon poşetler 
toplanıyor. Bir ısı vererek 
eritiliyor. Erittikten sonra 
çerçeveyi ne renk yap-
mak istiyorlarsa o renk 
boyayı katıyorlar. O renk 
renk, pembe kırmızı, yeşil 
poşetlerden, atıklardan 
oluşan camları da boya-
lar katarak zorla siyah-
laştırıyorlar. O renk renk 
poşetleri gözlük haline 
getiriyorlar.” ifadelerini 

kullandı.
“KORUMAKTAN 
ZİYADE ZARARLI
IŞINLARI 
DAHA ÇOK
RETİNAYA 
ÇEKİYOR”
Bu tarz ekonomik göz-

lüklerin göz sağlığını nasıl 
etkilediği konusunda da 
açıklama yapan Badır, 
“Tarif ettiğim naylon atık-
lardan oluşan gözlükler, 
ışığın karşıdan gelme-
si halinde camın içinde 
dağılıyor ve ışığı retina-
ya ulaştırıyor. Yani ko-
rumaktan ziyade zararlı 
ışınları daha çok retinaya 
çekiyor. Bu tarz ürünleri 
kullanan vatandaşların, 
ortalama 45 yaşlarında, 
%100 katarakt olma ihti-
mali çok yüksektir, %30 
oranlarına yakın, sarı 
nokta hastalığına ve bu-
nun yanında birçok göz 
hastalığına yakalanma ih-
timalleri çok yüksektir.” 
şeklinde önemli bilgilendir-
melerde bulundu.

“HİÇ KİMSE 
KALİTELİ BİR 
ÜRÜNÜ ÇOK DA
UCUZA ALAMAZ”
Bir ürünün kaliteli ola-

bilmesini sağlayan şeyin, o 
ürünün kullanıldığı malzeme 
ile doğru orantılı olduğunu, 

dolayısı ile ham maddesi 
ucuz olan bir ürünün kaliteli 
olamayacağını, optiklerdeki 
güneş gözlüklerinin kaliteli 
ham maddelerden yapıldı-
ğı için, ekonomik gözlük-
ler kadar uygun fiyatlara 
satılamadığını açıklayan 
Gamze Badır, açıklaması-
na şöyle devam etti: “Tez-
gâhlarda karşımıza çıkan 
güneş gözlüklerinin ham 
maddesine para ödenmi-
yor. Tam anlamı ile bir kar 
sağlanabilindiği için de 
çok ucuz fiyatlara satıla-
biliyor. İnsanlara da cazip 
geliyor. Cam için söyle-
diğim her şey çerçeveler 
için de geçerli. Ekonomik 
gözlüklerin kolay soyul-
masının sebebi de kalite-
siz ham maddelerdir. Cilt 
kanserine bile yol açacak 
kadar ciddi bir durum söz 
konusudur. Hiç kimse 
kaliteli bir ürünü çok da 
ucuza alamaz çünkü kali-
teli ürünlerin bir maliyeti 
vardır. Gözlerimizin bir 
yedeği yoktur. Göz sağlı-
ğımız bozulursa maalesef 
bunun bir geri dönüşü 
yoktur. Sağlık her şeyden 
önemlidir.”

“OPTİK GÖZLÜĞÜ
KULLANILMIYORSA,
HİÇ GÖZLÜK 
KULLANMAMA

DAHA FAYDALIDIR”
Tezgâhlardaki ekono-

mik gözlükleri satın alan 
vatandaşları, hiç gözlük 
kullanmamanın daha ya-
rarlı olduğu konusunda 
uyaran Badır: “Tezgâhlar-
daki ekonomik gözlükler-
den satın alan vatandaş-
lara tavsiyem, hiç güneş 
gözlüğü kullanmamaları. 
Çünkü gözlerini güneşten 
korumak amaçlı alınan 
bu gözlükler, güneş ışın-
larını daha fazla retinaya 
ulaştırıyorlar. Eğer optik 
gözlüğü kullanılmıyorsa, 
hiç gözlük kullanmamak 
daha faydalıdır.”

Son olarak Gamze Ba-

dır, güneş gözlüğü satın 
alacak birisinin mutlaka bir 
optiğe uğraması gerekti-

ğini, göz sağlığının önemli 
olduğunu hatırlatarak açık-
lamasını sonlandırdı.

Badır, güneş gözlüğü kullanıcılarına tavsiyelerde bulundu

Gamze
BADIR
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HABER MERKEZİ
Yayla sahilindeki Çay Oca-

ğı ve Tuvalet İhalesi, 11 Haziran 
2019 Salı günü Keşan Belediye 
Encümeni huzurunda gerçek-
leşti. Keşan Belediye Başkanı 
Mustafa Helvacıoğlu’nun baş-
kanlık ettiği ve encümen üyeleri 
Feridun Tümer, Aladdin Öz-

türk, Sevil Çelik, Levent Keçi-
men ile Keşan Belediye Meclisi 
Üyesi Nehir Gergin’in katıldığı 
ihale saat 15.30’da gerçekleşti.

İlk olarak muhammen be-
deli yıllık 5.000 TL olan çay 
ocağı ihalesi gerçekleşti. Bu 
ihaleye tek başına katılan Ali 
Üren ihaleyi 5.500 TL bedelle 

kazandı. Daha sonra yapılan 
tuvalet ihalesine de tek başı-
na katılan Cemil Karakiraz da 
2.000 TL muhammen bedeli 
olan ihaleyi 2.100 TL bedelle 
kazandı.

İki ihale de Keşan 
Belediyesi’nin Facebook sayfa-
sından canlı olarak yayınlandı.

Yayla’daki ihaleler yapıldı

İtfaiye Müdürlüğü’nden 
sıcak uyarısı

HABER MERKEZİ
Yaz aylarının gelmesiyle 

birlikte artan sıcaklıklarla 
meydana gelebilecek yangın 
olaylarının önüne geçilmesi için 
Keşan İtfaiye Müdürlüğü’nden 
önemli uyarılar geldi.

Uyarıda özellikle piknikçilerin 
çok dikkatli olması istendi.

Hava sıcaklıklarının 
artmasıyla birlikte bölgemizde 
can ve mal kayıplarının 
oluşmaması için Keşan İtfaiye 
Müdürlüğü bir dizi önlemler 
alırken,  vatandaşlara da önemli 
uyarılarda bulunuldu.

Yaz sezonunda yangınların 
daha çok arttığına dikkat 
çeken Keşan İtfaiye Müdürü 
Savaş Yiğit; “İtfaiye olarak 
ilk önceliğimiz yangın 
olaylarının önüne geçmektir. 
Başta can ve mal kaybının 
önlenmesini sağlamaktır. 
Bizler gerekli uyarıları 
yaparken vatandaşlarımızın da 
çok dikkatli ve hassas olmaları 
gerekmektedir” dedi.

YANGIN TÜPÜNÜ 
UNUTMAYIN

Keşan ve bölgesinde hasat 
zamanın başlamasıyla birlikte 
biçerdöver, traktör ve tarım 
makineleri mekanik sürtünmeye 
bağlı olarak yangın çıkarma 
olasılığını artırdığına işaret 
eden ve Yiğit, çiftçilerin hasat 
çalışmalarını yaparken, mutlaka 
yangın söndürme tüplerini 
yanlarında bulundurmaları 
ve periyodik kontrollerinin 
yaptırılması gerektiğini ifade etti.

PİKNİKÇİLER DİKKAT
Edirne yüzölçümünün 

%17’sinin orman olması 
nedeniyle bölgede seyahat eden, 
piknik yapan ve kamp kuran 
vatandaşlara da ciddi uyarılarda 
bulunan Keşan İtfaiye Müdürü 
Savaş Yiğit, “Özellikle orman 
içinden geçen yollarda seyahat 
eden vatandaşlarımızın araç 
içerisinde sigara izmaritlerini 
ve cam şişe gibi maddeleri 
yol kenarlarına atmamaları 
gerekir. En küçük ihmal 
binlerce dönüm ormanı ve 
tarım ürününü kül edebilir. 
Ayrıca piknik yapanlar da 
yaktıkları ateşi mutlaka suyla 

söndürmelidir. Kullandıkları 
geri dönüşüme gidecek 
malzemelerini de toplayarak 
bulunduğu yeri temiz 
bırakmalıdır” diye konuştu.

110 İHBAR HATTI
Yiğit, sürücüleri de 

araçlarında yangın söndürme 
tüpü bulundurmaları konusunda 
da uyararak, vatandaşların 
yangın durumunda günün her 
saati 110 veya 0284 714 1039 
numaralı telefonlardan itfaiye 
acil durum ekiplerine ihbarda 
bulunmalarını istedi.

Savaş
YİĞİT

HABER MERKEZİ
Keşan Belediyesi’nde her 

cumartesi günü kurulan halk 
pazarının ardından, pazaryeri 
alanında kalan meyve ve seb-
ze kalıntıları vatandaş tarafın-
dan şikâyet konusu oldu. Halk 
pazarının cumartesi günleri 
kurulduğu dikkate alındığında, 
dün çekilen fotoğraflarda kalın-
tıların hala görünüyor olması 
vatandaşın şikâyetini doğrula-
dı. Pazaryeri alanına, yağmur 
suyunun geçişini sağlamak 
amacıyla konulan ızgaraların 
bakımsız ve yerlerinden oy-
namış olması ise, alana giren 
araçların kullanıcıları tarafın-
dan şikâyet konusu oldu. Araç 
sahipleri, ızgaraların üstünden 
geçerken ızgaraların hareket 
ettiğini ve araçların alt sistemi-
ne zarar verdiğini söyledi. 

“BELEDİYEMİZİN 
ÖNÜNÜ 

TEMİZLEMİYORLAR”
Alanın görüntüsünden ra-

hatsız olan bir vatandaş ise, 
“Burası belediyemizin kapı-
sının önü. Eski yönetim sık 
sık ızgaraları onarıyordu, 
‘doğru düzgün yapamıyorlar 
her hafta onarıyorlar. Düz-
gün yapsınlar ikide bir bo-

zulmasın diyorduk.’ Şimdiki 
yönetim ise bırakın ızgarala-
rı, yerlerden domates biber 
kalıntılarını bile temizlemi-
yor. Belediyemizin önünü te-
mizlemiyorlar. Bu ızgaraların 
onarılması belediyemize na-
sıl bir yük getirecek merak 
ediyoruz.” dedi. 

Belediye önü şikâyet konusu oldu

HABER MERKEZİ
Keşan Belediyesi İtfaiye 

Müdürlüğü ekipleri; 12 Ha-
ziran 2019 Çarşamba günü 
Keşan Bölge Trafik İstasyo-
nu bahçesinde Keşan Emni-
yet Müdürlüğü ve Keşan Böl-
ge Trafik Denetleme Amirliği 
ekiplerine yangın tatbikatı 
ve yangına karşı uygulamalı 
eğitim gerçekleştirdi. 

15.00-15.30 saatle-
ri arasında gerçekleştirilen 
tatbikatta, Keşan Emniyet 
Müdürlüğü ve Bölge Trafik 
Müdürlüğü’nde çalışan per-
sonele Keşan İtfaiye Müdürü 
Savaş Yiğit tarafından yan-
gına müdahale şekilleri ko-
nusunda uygulamalı eğitim 
verildi.

Eğitimde personelde 
yangın tüpü ile yangına mü-
dahale etti. 

Eğitim verdiği tatbikat 
sonrası bir açıklama yapan 
Keşan Belediyesi İtfaiye 
Müdürü Savaş Yiğit, Keşan 
Belediyesi’nin hem itfaiye 

aracı hem de eğitimli itfaiye 
personeli açısından bölgenin 
gözde itfaiyelerinden olduğu-
nu dile getirerek, “İlçemizde 
kurum ve kuruluşlarımız-
dan gelen talep doğrul-
tusunda yangın tatbikatı 
gerçekleştirmeye devam 

ediyoruz” dedi.
Keşan Emniyet Müdürlü-

ğü yetkilileri de tatbikat nede-
niyle Keşan Belediye Başka-
nı Mustafa Helvacıoğlu ve 
Keşan İtfaiye Müdürü Savaş 
Yiğit ile itfaiye personeline 
teşekkür etti.

İtfaiye ekibinden emniyet ve 
bölge trafik mensuplarına 

yangın tatbikatı

HABER MERKEZİ
Kullanılan suyun karşılığın-

da Keşan Belediyesi’nce kesi-
len su faturalarındaki rakam-
lar, bazı bölgelerde beklenenin 
çok üstünde gelirken, faturanın 
içeriğini inceleyen vatandaşlar, 
faturaların neredeyse 2 aylık 
olduğunu fark etti. 

Keşan’ın bazı bölgelerin-

de, kullandıkları suyun karşılı-
ğında, Keşan Belediyesi tara-
fından kendilerine ibraz edilen 
Haziran ayına ait su faturala-
rında yazan rakamı görenler 
şaşkınlık geçirdi. Her ay gelen 
rakamın neredeyse ikiye kat-
landığını gören vatandaşlar, 
fatura üzerinde yaptıkları ince-
leme sonucunda, faturanın ne-

redeyse 2 aylık olduğunu fark 
etti. Faturadaki ilk okumanın 
4. ay, son okumanın ise 6. ay 
olduğunu fark eden vatandaş-
lar, hal böyle olunca faturala-
rın kabarık geldiğini ve 2 ayda 
ödemeleri gereken rakamı tek 
seferde ödemek zorunda kal-
dıklarını ifade ederek eleştiri-
lerde bulundu. 

Faturalar yanlış mı kesildi?

Mustafa
HELVACIOĞLU
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KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 15 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 10 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti Şahıs (1 Günlük) 25 TL + KDV
* Kayıp İlan Ücreti Kurumsal (1Günlük) 50 TL + KDV

*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN

Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00
Faks: (0284) 714 74 62

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK YAYINCILIK
MATBAACILIK SAN. VE TİC. LTD. ŞTİ . ADINA

SAHİBİ:
MUSTAFA BEZBAŞ

SORUMLU YAZI İŞLERİ MÜDÜRÜ:
BÜLENT SAYLAM

EDİTÖR:
NAZAN KAPLAN

HABER MERKEZİ:
 SONGÜL KONAR - SELÇUK GEZER

BASKI:
Adres: Aşağı Zaferiye Mah. Namık Kemal Cad. 

Ümmü Karaca Sitesi No: 85 İç kapı No: A

13.06.2019 Perşembe SAYI: 7947

KURUCUSU: YILMAZ ÖZKAYA
KURULUŞ TARİHİ: 17 MAYIS 1993

* Resmi İlan Ücreti (1 sütun/cm) 15 TL + KDV
* Seri İlan Ücreti (1 Günlük) 10 TL + KDV

* Kayıp İlan Ücreti Şahıs (1 Günlük) 25 TL + KDV
* Kayıp İlan Ücreti Kurumsal (1Günlük) 50 TL + KDV

*Eski sayılar satış fiyatı 2,50 TL

DİZGİ-GRAFİK-BASKI:
MEDYA KEŞAN GAZETECİLİK MATBAACILIK

OFSET TESİSLERİ
Adres: Yukarı Zaferiye Mahallesi

Medya Caddesi No: 1 - KEŞAN
Tel:  (0284) 714 74 24 - (0284) 714 54 00

www.medyakesan.com.tr
e-mail: medyakesan@gmail.com

Yukarı Zaferiye Mahallesi Ali Paşa 
Çarşısında malzemesiyle beraber 

hediyelik eşya dükkanı devren 
kiralıktır.

TEL: 0536 436 96 66

DEVREN KİRALIK 
DÜKKAN

MEDYA KEŞAN
13 Haziran 2019 Perşembe

Erikli Sahilinde 
kiralık Cafe

Tel: 0536 489 53 63

KİRALIK CAFE

(10-17)

Yerlisu Köyünde 
Ormankent Sitesinde 

dublex villa sahibinden satılıktır.

TEL: 0544 330 74 04

SATILIK VİLLA

(10-17)

Yaşlı kadına bakacak 
yatılı kadın bakıcı 

aranıyor.
Tel: 0505 245 90 83

BAKICI ARANIYOR

Sanatkarlar Sanayi 
Sitesinde PVC malzemesi 

devren satılıktır.
Tel: 0535 420 08 18

DEVREN SATILIK

(11-27)

Paşayiğit Caddesi Şube Sok. Kudret 
İşhanı karşısı, Yücel Apt. altında 
bulunan 56 m2  işyeri sahibinden 

kiralıktır.
Tel: 0544  802 80 13

KİRALIK İŞYERİ

HABER MERKEZİ
8 Temmuz 2018’de 25 

kişinin yaşamını yitirdiği, yüz-
lerce kişinin yaralandığı Çor-
lu tren katliamında yaşamını 
yitirenlerin ailelerinin; Anaya-
sa Mahkemesi önünde yap-
mak istedikleri basın açıkla-
masına polis müdahale etti. 
Ailelerin yanında TİP Hatay 
Milletvekili Barış Atay, CHP 
İzmir Milletvekili Atilla Ser-
tel ve CHP eski milletvekili 
Aylin Nazlıaka da vardı. İki 
saldırının ardından ailelerin 
basın açıklaması yapmasına 
polis tarafından izin verildi.

CHP İzmir Milletvekili 
Atilla Sertel, kendilerini en-

gellemek isteyen polislere 
“Can var ortada. Orada ço-
cuk da öldü, polis de öldü. 
Bunu zorlarsanız zarar ve-
rirsiniz. Polis teşkilatına, 
iktidara, hukuka da zarar 
verirsiniz. Biz geçeriz, 
bunu istiyorsanız yaparız 
ama daha çok haber olur” 
ifadelerini kullandı.

OĞUZ ARDA SEL’İN
DEDESİ 
FENALAŞTI!
Polis, avukatlar ve mil-

letvekilleri ile yaptığı görüş-
menin ardından yaşamını 
yitirenlerin ailelerinin bulun-
duğu kalabalığa saldırma-
ya yeltendi. Ailelerin ısrarı 

üzerine çevik kuvvet polis-
leri, yakınlarını kaybeden 
yurttaşlara plastik mermi ile 
saldırdı. Barikatı aşan aile-
ler, Anayasa Mahkemesi 
binasının kapısının önünde 
saldırıya uğramaya devam 
etti. Katliamda yaşamını yiti-
ren Oğuz Arda Sel’in dede-
si fenalaştı.

‘KALDIRIMA, YOLA 
GÖSTERİLEN 
HASSASİYET 
BU DOSYAYA 
GÖSTERİLMEDİ’
Ailelerin basın açıkla-

masını yapmak istemesi 
üzerine polisten ikinci saldırı 
geldi. Bazı ailelerin gözaltı-

na alındığı öğrenildi. İkinci 
saldırının ardından konuşan 
ÇHD İstanbul Şube Başkanı 
Gökmen Yeşil, “7’si çocuk 
25 kişi öldürüldü. Kaldırı-
ma, yola gösterilen hassa-
siyet bu dosyaya gösteril-
medi. Bu dosyada bir tane 
tutuklu yok. Devletin bu 
dosyaya hassasiyet gös-
termesini istiyoruz. 7 ço-
cuk öldürüldü, 7 çocuk!” 
ifadelerini kullandı.

İkinci saldırının ardın-
dan, aileler Anayasa Mah-
kemesi önünde basın açık-
laması gerçekleştirdi.

Oğuz Arda Sel’in an-
nesi Mısra Öz Sel, basın 

açıklamasının ardından al-
dığı sözde “Ben kimseye 
zarar vermek için burada 
değilim. Ben ‘9 yaşındaki 
çocuğumun kılına zarar 
gelirse dünyayı yakarım’ 
diyen bir anneyim. Ben 
tüm sorumluların karşımı-
za gelmesini, yargılanma-
sını istiyorum. Aksini ka-
bul etmiyoruz. Elbet dev-
ran değişecek. Biz onları 
yargılayacağız” ifadelerini 
kullandı.

ÇHD İstanbul 
Şubesi’nden avukat Mürsel 
Ünder, dosyadaki son du-
ruma ilişkin bilgilendirmede 
bulunacağını ancak yaşa-

nan polis saldırısından sonra 
elindeki dosyanın hiçbir hük-
münün kalmadığını kaydetti. 
“Bugün bu ailelere böyle 
bir şeye maruz kaldıkları 

için ben utanıyorum. Bu 
dosya yok hükmündedir, 
utanıyorum avukatlığım-
dan, yere batsın bu dosya” 
diyerek polise tepki gösterdi.

Çorlu tren katliamı ailelerine, Anayasa 
Mahkemesi önünde polis müdahalesi

AYGÜL KONAR
Keşan Ticaret ve Sana-

yi Odası Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi ve Keşan 
Anadolu Lisesi öğretmen-
leri Edirne’de e-Twinning 
Sergisini ziyaret etti. 

11 Haziran da Edirne’de 
e-Twinning Sergisine katı-
lan Keşan Ticaret ve Sana-
yi Odası Mesleki ve Teknik 
Anadolu Lisesi Türk Dili ve 
Edebiyatı Öğretmeni İlgi 
Dilmen sergi gezisi ile ilgili 

şu bilgileri verdi: “Kitaplar 
Okuyucularını Arıyor, Bir 
Kitap Bin Etkinlik, Tüke-
ten Ellerle Değil Üreten 
Ellerle Hep Birlikte ve 
Kültürel Zaman Yolcu-
luğu adlı projelerimize 

ait çalışmalarımızı sergi-
ledik. Keşan Ticaret ve 
Sanayi Odası öğretmen-
lerinden İlgi Dilmen, Filiz 
Şen ve Keşan Anadolu 
Lisesi öğretmenlerinden 
Sadiye Durusoy Yağcı 

proje çalışmalarını yü-
rüttü. Özel Eğitim Sınıfı 
öğretmenlerimiz Özge 
Katıksız ve Fehime Çetin-
baş da sergi hazırlıkları 
sırasında bizlere destek 
oldu.”

Öğretmenler e-Twinning Sergisini ziyaret etti
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AYGÜL KONAR
İstanbul’da yerel seçim-

lerin tekrarlanması kararının 
ardından, Cumhuriyet Halk 
Partisi Trakya Örgütleri ça-
lışmalarına hız kesmeden 
devam ediyor. 

23 Haziran 2019 Pazar 
günü yapılacak olan İstanbul 
seçimleri tekrarı için Cumhu-
riyet Halk Partisi tarafından 
çeşitli ilçelerde görevlendiri-
len parti yetkilileri, bu defa, bir 
önceki seçimden daha fazla 

oy beklediklerini dile getirdi. 
Konu ile ilgili açıklama 

yapan Cumhuriyet Halk Par-
tisi Edirne İl Başkanı Fevzi 
Pekcanlı, Trakya’nın tüm 
ilçelerinden, Saros Körfezi 
dahil seçim günü İstanbul’da 

bulunmak isteyen vatandaş-
lar için araç kaldırılacağını 
dile getirdi. 

“BU SEFER BUNUN
İKİ-ÜÇ KATI BİR 
PERFORMANS 
BEKLİYORUZ”
Trakya örgütlerinin ta-

mamının İstanbul seçimleri 
için çalıştıklarını dile getirerek 
açıklamasına başlayan Pek-
canlı, “Cumhuriyet Halk 
Partisi Kırklareli Milletve-
kili Turabi Kayan, Edirne 
Belediye Başkanı Recep 
Gürkan, Enez Belediye 
Başkanı Özkan Günenç ile 
birlikte Çatalca’dayız. Bele-
diye Başkanlarımız ve Mil-
letvekillerimiz İstanbul’da. 
Trakya örgütünün tamamı 
İstanbul için çalışıyor. Ör-

gütlerimiz bize görev verdi 
biz de görevlerimizi yerine 
getirmeye çalışıyoruz. Ga-
yet keyifli geçiyor, bu sefer 
farka gidecek gibi duruyor. 
Birkaç gündür ciddi bir ça-
lışma içindeyiz. Geçen se-
çimlerde Cumhuriyet Halk 
Partisinin performansı çok 
iyiydi, bu sefer bunun iki-
üç katı bir performans bek-
liyoruz.” dedi.

“SAROS KÖRFEZİ 
VE BÜTÜN 
BÖLGEDE, HER 
YERDEN ARAÇ 
KALDIRACAĞIZ”
Pekcanlı, 23 Haziran 

2019 Pazar günü, seçim için 
İstanbul’da bulunmak isteyen 
tüm vatandaşlar için araç 
kaldırılacağını dile getirerek, 

Pekcanlı: “Trakya örgütünün tamamı 
İstanbul için çalışıyor”

açıklamasını şöyle sonlandır-
dı: “Seçimler için İstanbul’a 
gelmek isteyen vatandaş-
larımız Cumhuriyet Halk 
Partisi İlçe Başkanlıklarına 
müracaat etsinler, biz on-
ların gidiş-gelişlerini temin 
edeceğiz. Saros Körfezi ve 
bütün bölgede her yerden 
araç kaldıracağız. Geçen 
seçime göre çalışmalar 
çok daha güzel olacak. 
Seçilmiş Başkan Ekrem 

İmamoğlu, büyük bir hak-
sızlığa uğradı. Bu haksızlık 
giderilsin diye halkımızı 
uyarıyoruz. Halkımız da 
gayet bilinçli. Çatalca’da 
oyunu AK Parti’ye verecek 
olan bir kişiye bile henüz 
rastlamadık. AK Parti’ye oy 
vermiş olan vatandaşlar, 
Ekrem İmamoğlu’nun hak-
sızlığa uğradığını görerek, 
AK Parti’ye oy vermeyece-
ğini söyledi.”

HABER MERKEZİ
Keşan İlçe Trafik 

Komisyonu’nda alınan ka-
rarların, uygulanmasına 
geçtiğimiz gün başlanır-
ken, uygulamayla birlikte 
bazı sokak ve caddelerde 
de, parkomat ve otobüs 
duraklarıyla ilgili düzenle-
meler yapılmaya başlandı. 

Keşan İlçe Trafik 
Komisyonu tarafından, 
Keşan’daki sıkışan araç 
trafiğinin rahatlatılması için 
yapılan çalışmalar kapsa-
mında alınan kararlar, 11 
Haziran 2019 Salı günü 
hayata geçirilmişti. Has-
tane Caddesi, Anafarta-
lar Caddesi ve Paşayiğit 
Caddesi’ni kapsayan uygu-
lamanın ilk ayağında, plas-
tik delinatörler ile caddeler 
bölünmüş ve araçların gi-
deceği istikametler trafik 
işaretleri ile gösterilmişti. 
Bazı kesimlerin eleştirdi-
ği bu uygulamanın hayata 
geçirilmesi ile uygulamaya 
bağlı olarak bazı cadde ve 
sokaklarda düzenlemeye 
gidildi. 

TAŞLARIN 
SÖKÜLDÜĞÜ 
ŞEHİTLİK
CADDESİ’NDE
“EĞİK DOĞRU”
 PARK 
YAPILACAK
Uygulamanın hayata 

geçirilmesiyle, ilk düzenle-
me, Paşayiğit Caddesi’nden 
Tekel Meydanı’na çıkış 

yapmak isteyen araçların 
sıklıkla kullandığı Şehitlik 
Caddesi’nde yapıldı. Ke-
şan Belediyesi’ne bağlı 
ekipler, Şehitlik Caddesi’ni 
gidiş-geliş olarak ortadan 
ikiye ayıran kaldırım taş-
larını söktü. Buradaki dü-
zenlemeyle, cadde üzerin-
deki iki yönlü parkomatın 
tek taraflı uygulanacağı ve 
sürücülerin araçlarını, be-
lirlenen park alanına “Eğik 
doğru” şeklinde park ede-
ceği bildirildi. 

PAŞAYİĞİT 
CADDESİ’NE
MİNİBÜS DURAĞI 
KONULACAK
Bir diğer düzenleme 

ise Anafartalar Caddesi 
ve Hastane Caddesi’nden 
gelen araçların kullanaca-
ğı Paşayiğit Caddesi’nde 
yapılacak. Buradaki dü-

zenlemede de, Hastane 
Caddesi’nden Tekel Mey-
danı istikametine giderken 
Şehitlik Parkı önünde iptal 
edilen minibüs durağının, 
Paşayiğit Caddesi ile Şe-
hitlik Caddesi’nin kesiştiği 
noktaya konulacağı öğre-
nildi. 

UYGULAMA 
ALANLARINDAKİ 
KONTROLLER 
SIKLAŞTI
Uygulamaların hayata 

geçirildiği alanda, gerek 
Keşan İlçe Emniyet Müdür-
lüğü ekiplerinin, gerekse 
Keşan Belediyesi Zabıta 
Müdürlüğü ekiplerinin, de-
netimlerini sıklaştıracağı 
öğrenilirken, uygulamayı 
kapsayan cadde ve sokak-
larda, trafiğin akışına göre 
yeni düzenlemelerin yapı-
labilmesi de bekleniyor. 

Trafikte yeni 
düzenlemelere 
devam ediliyor

SONGÜL KONAR
H a l k a l ı - K a p ı k u l e 

Demiryolu Hattı Proje-
si Çerkezköy-Kapıkule 
Kesimi Yapım Sözleş-
mesi için imzalar atıl-
dı. Konuya ilişkin AK 
Parti Edirne Milletveki-
li Dr. Fatma Aksal’ın 
açıklaması şöyle: 
“Türkiye’nin prestij 
projelerinden birinin 
daha gerçekleştirilmesi 
yolunda büyük bir adım 
atıldı ve Halkalı-Kapı-
kule Demiryolu Hattı 
Projesi’nin Çerkezköy-
Kapıkule kesimi için 
yapım sözleşmesi im-
zalandı. Bu imza Avru-
pa ile yüksek standartlı 
demir yolu bağlantısı 
anlamını da taşımakta-
dır. AK Parti iktidarları 
Türkiye’nin ulaşımda 
altyapısını iyileştirmek, 
ulaşım ağlarını geliş-
tirmek ve uluslararası 

güzergâhların bağlantı 
noktasında yer alma-
sından kaynaklanan 
yükümlülüklerini yeri-
ne getirerek, bölgesin-
de ve dünyada ulaşım 
altyapısına 600 milyar 
lira, demiryollarına da 
126 milyar lira ile en 
çok yatırım yapan ül-
kelerinden biri haline 
geldi. Edirne de ulus-
lararası ulaşım ağının 
bağlantı noktasında 
bulunmasından kay-
naklanan stratejik ko-
numunun avantajıyla 
da AK Parti hükümet-
leri döneminde ulaşım 
alanında yapılan yatı-
rımlardan her zaman 
büyük payı almıştır.”

“EDİRNE, 
ULUSLARARASI
TİCARETİN 
ÖNEMLİ BİR
NOKTASI 
HALİNE DE

G E L E C E K T İ R ” 
Yapım sözleşmesi imza-
lanan Halkalı-Kapıkule 
Demiryolu Hattı Projesi-
nin Çerkezköy-Kapıkule 
kesimi de tamamlandı-
ğında Edirne’nin ve böl-
genin ticaretine büyük 
katkı sağlayacağını söy-
leyen Aksal, açıklama-
sına şunları da ekledi: 
“Bu proje Londra’dan 
Pekin’e uzanan Demir 
İpek Yolu’nun önemli 
bağlantı noktalarından 
birinin inşası anlamını 
taşımakta ve proje ta-
mamlandığında Edirne, 
uluslararası ticaretin 
önemli bir noktası ha-
line de gelecektir. Hal-
kalı-Kapıkule Demir 
Yolu Hattı Çerkezköy-
Kapıkule kesiminin ta-
mamlanmasıyla ulusla-
rarası ticarette yük ta-
şıma kapasite artacağı 
gibi taşınan her bir yük 

Türkiye ve Edirne eko-
nomisine de artı etki 
yapacaktır. Türkiye ve 
Avrupa Birliği arasında 
çök önemli bir ulaştır-
ma projesi olan Çerkez-
köy-Kapıkule kesiminin 
yapımında 275 milyon 
Avro Avrupa Birliği hi-
besi de kullanılacak 
olup, projenin tamam-
lanmasıyla Türkiye’nin 
Avrupa ile bağlantısı 
Edirne üzerinden yük-
sek standartlı demir yo-
luyla sağlanmış olacak. 
Projenin Türkiye’nin 
Avrupa Birliği’ne katı-
lım sürecine de katkı 
sağlayacağına inanı-
yorum. Yapım söz-
leşmesi imzalanan ve 
temeli 18 Temmuz’da 
Çerkezköy’de atıla-
cak projenin şimdi-
den Edirne’mize ve 
Türkiye’ye hayırlı ol-
masını diliyorum.”

Halkalı-Kapıkule Hızlı Tren Hattı 
Projesinde imzalar atıldı

Fevzi
PEKCANLI

Özkan
GÜNENÇ

Recep
GÜRKAN


